
Zápis ze zasedání Dopravní Komise MČ Praha – Klánovice ze dne 16.1.2023 

Přítomní: Slavomír Jaroš, Karel Kubera, Martin Pulpán, Miroslav Svoboda, Lukáš Tvrdý, Robert Zoulík 
Omluvil se: 0 
Hosté: Matěj Žák (ředitel Viktoria School) 
 

1. Byl schválen program zasedání beze změny. 
6-0-0  

 
2. Dopravní situace v ulici Aranžerská u Viktoria School (VS) v ranních a odpoledních hodinách 

(podnět od ředitele VS) 
Ředitel Viktorie School Matěj Žák představil se svými spolupracovníky písemný dokument 
„Návrh opatření k zvýšení bezpečnosti před ZŠ Viktoria School v ulici Aranžerská“. Základními 
požadavky jsou: Vytvořit v ulici Aranžerská dvě parkovací místa pro VS s dobou stání 1 
hodina, tři parkovací místa K+R, zjednosměrnit ulici v úseku Kuchařská – Axmanova, Vytvořit 
4 parkovací místa v ulici kuchařská pro VS na dobu 2 hodin, udělat před křižovatkou 
Aranžerská x Kuchařská vodorovné dopravní značení Pozor škola a max. rychlost 20 km/h, 
vytvořit na této křižovatce vyvýšený retardér. Komise se rozhodla situaci řešit ve dvou 
etapách: 
I etapa: DK doporučuje RMČ opatřit komunikace požadovaným horizontálním značením 
II etapa: Parkovací místa + jednosměrná ulice: členové DK se sejdou přímo na místě 
s dopravním inženýrem p. Šafratou a projednají s ním možnosti této realizace. Žádné 
doporučení RMČ v tuto chvíli. 
6-0-0  
 

3. Informace o postupu při realizaci doporučení DK. 
• Při rekonstrukci ulice Krovova dojde k pokácení pouze jedné lípy. ÚMČ si nechal 

vypracovat dendrologický posudek, z kterého plyne, že strom má krátkodobou 
perspektivu, má v kmeni dutinu a hrozí jeho rozlomení. Náhradou za poražení stromu 
bude výsadba nového exempláře. 

• Obnova V12a (vodorovná žlutá klikatá čára). Karel Kubera dodal na ÚMČ lokality, kde 
je potřeba oprava značení. Bylo zrealizováno v ulici Ke znaku před domem č.p.69 
(podnět p. Stangla), v ulici Bydžovská (úsek Slavětínská – Aranžerská). Zbylé lokality 
budou opraveny na jaře. 

• Havarijní stav ulic Sobětužská a Probluzská. Na jaře bude provedeno odvodnění 
pomocí vsakovacího pásu. 

• Parkovací stání před učilištěm – byl odeslán dopis na ODŽP Praha 21. 

 
4. Tvoření kaluže v ulici Smidarská u vyústění na Slavětínskou před vilou Rezona (podnět od 

Petra Michálka). 
DK vidí jako vhodné vytvoření vsakovacího pásu, případně valu se vsakovací jámou, na okraji 
ulice s přilehlým polem. Vlastník pole je soukromá osoba a je třeba se s ním dohodnout 
(komunikace probíhá). DK vyčká na další informace v této věci. 
6-0-0  

 
 



5. Dopravní značení před ostrůvky na přechodech v ulici Slavětínská (podnět od starostky 
Aleny Kolovrátkové) 
S realizací pilotního zabezpečení dvou přechodů na Slavětínské ulici, došlo v krátké době 
několikrát k poničení DZ přikázaný směr jízdy umístěného před těmito ostrůvky. DK byla 
dotázána na názor na tento projekt.  
DK doporučuje, aby Slavětínská ulice byla řešena jako celek v rámci obce. Doporučuje 
iniciovat vytvoření projektu, který by v sobě zahrnoval: posun přechodů od bezprostřední 
blízkosti křižovatek, zabezpečení přechodů osvětlením a ostrůvky s DZ, úsekové měření 
rychlosti, horizontální značení na exponovaných místech, retardéry (vyvýšení povrchu 
komunikace) u školy/jiných místech, návrh na bezpečný výjezd od nádraží (kruhový objezd či 
jiné řešení), celkovou opravu povrchu spojenou s vybudováním dešťové kanalizace.  
6-0-0 

6. Parkovací místo u trativodu (podnět od Miroslava Svobody) 
DK doporučuje ÚMČ zvážit zrušení prvního parkovacího místa v ulici U Trativodu na 
křižovatce s Blešnovskou ulicí posunem DZ „Parkování“ z důvodu bezpečného vytáčení 
vozidel v této lokalitě. Jedná se o posun značky o cca 6m. 

6-0-0  

 
 

Další zasedání DK se uskuteční 27.2.2023 
 
 
Zapsal: Robert Zoulík, 18.1.2023 
 
 

 
 

 
 

 
 

 


